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Referat	fra	Blok	41´s	General	forsamling	30/10-2017	kl.	19	

Tilstede:		
Lene	404B,	Uffe	407A,	Chris2an	407D,	Neel	408D,	Preben	408D,	Dorte	408E,	Rie	408F,	Palle	409D,		
JeAe	409D,	Kris2an	409E	

Dirigent:	Neel	

Referent:	JeAe	

Godkendelse	af	blokkens	regnskab	Blev	godkendt	d.	31.	juli.	Ligger	i	Facebook-gruppen	

Valg	Cl	forretningesudvalg		
Formand:	JeAe	valgt	(8	stemmer	for,	mens	2	undlod	at	stemme)	Chris2an	påtager	sig	
opgaverne	med	domæne	og	webhotel,	og	det	aXaltes,	at	FU	(JeAe,	Dorte	og	Lene)	kan	
udvides	med	flere.	DeAe	skal	debaAeres	på	det	kommende	møde	d.	4/12-17.	

	 	
Kasserer:	Dorte	genvalgt	på	forrige	møde.	

Valg	af	beboere	Cl	opgaver	i	blokken	
UnderskriXsbere\get	2/Medunderskriver	for	kassereren:	Rie	genvalgt		(9	stemmer	for,	1	
undlod	at	stemme)	

Ansvarlig	for	fællesrum:	Merete	var	ikke	2lstede,	men	udtrykte	på	sidste	møde,	at	det	var	en	
stor	og	ind	imellem	belastende	opgave.	Det	besluAedes,	at	Chris2an,	Lene	og	evt.	Neel	
fremover	bistår	med	arbejdet	-	som	suppleanter.	Arbejdsopgaverne	fordeles	mellem	de	
ansvarlige	eXer	nærmere	aXale,	når	procedurerne	for	udlejning	af	fællesrummet	er	på	plads.	

Ansvarlig	for	cykelparkering:	Der	udnævnes	ingen	ansvarlig,	men	Husmødet	tager	hånd	om	
problema2kken	vedr.	oprydning.	

Godkendelse	af	vedtægter		
Vedtægterne	med	ændringer	som	besluAet	d.	29.	januar	2017	har	været	vendt	med	EJK,	og	
flg.	skal	ændres:		
I	§8	2lføjes,	at	igangsæAelse	af	arbejder	skal	ske	via	EJK.	
I	§10	cernes	“Fællesfonden	-	Farum	Midtpunkts	eget	forsikringsselskab”,	som	er	nedlagt.	Men	
inventar/indkøb	forsikres	via	EJK.	
§12	skal	ændres,	da	der	ikke	vælges	en	ansvarlig	for	cykelrum.	



Det	besluAedes,	at	JeAe	reviderer	Vedtægterne	og	husker	at	skrive	dato	for	revisionen,	så	det	
er	leAere	at	finde	nyeste	udgave.	
Når	vedtægterne	er	revideret	i	henhold	2l	ovenstående,	sendes	de	2l	gennemlæsning,	og	på	
førstkommende	møde	d.	4/12-17	ligger	de	klar	2l	underskriX.	

JeAe	tager	kontakt	2l	EJK	for	at	høre,	hvordan	forsikringsforholdene	er,	hvis	man	fx.	kommer	2l	
at	ødelægge	en	rude	i	fællesrummet.		 	

Generalforsamlingen	takker	Bo	for	arbejdet	med	“beboerdemokra2et”	de	første	godt	2	år. 


